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Notulen OC BSO Helmgras 27-9-2022 

Aanwezig: Azarja Geuze, Cindy Liefting, Patricia Kouwenberg, Andries de Rooij, Mirel Boerhoop, 

André Hoekstra 

Afwezig: - 

 

1. Opening en mededelingen 

- Azarja neemt voor vandaag (wederom) de voorzittersrol op zich. 

- Voorstelrondje t.b.v. Mirel.  

Mirel is de afgelopen drie jaar teamleider van de bovenbouw MAVO geweest. Op zoek naar 

iets anders, zeer enthousiast en energiek aan deze mooie klus bij Helmgras begonnen.  

 

2. Notulen vorige vergadering (28-6-2022) 

Geen aanpassingen. Notulen kunnen definitief gemaakt worden.  

 

3. Actiepunten 

- Er is een mail binnengekomen van Emiel de Haas. Hij wil wel OC-lid worden. Omdat hij geen 

reactie heeft ontvangen heeft hij zich ook ingeschreven voor de MR. Misschien valt hij daar 

af en kan hij alsnog in de OC-BSO Helmgras plaatsnemen? 

- Afmeldtermijn van 48 --> 24 uur is aangemeld bij de Centrale OC. 

 

4. Ingekomen stukken 

a. digitale postbus 

 - 

b. nieuwsbrieven Boink 

Niet vermeldenswaardig. Azarja kan evt. doorsturen. 

c. klachten/berichten van ouders 

Niet vermeldenswaardig. Azarja kan evt. doorsturen. 

d. GGD 

Sport-BSO is wederom goedgekeurd. 

 

5. Bespreekpunten 

a) Faseplan Covid. 

Het algemene plan is uitgebreid/aangepast met Helmgras-specifieke punten.Azarja meldt dat 

ze nog geen communicatie omtrent Covid heeft gezien. Dat klopt: er is momenteel niets te 

melden. Azarja vraagt of indien code rood weer zou gaan gelden er weer een twee-dagen- om 

drie-dagen-rooster gaat gelden? En of vanaf groep 6 tests gedaan zouden moeten worden. 

b) Berichtgeving naar ouders 

Er wordt advies aan de OC gevraag omtrent het scheiden van Social Schools (school) en 

KidsKonnect (BSO) voor wat betreft communicatie naar de ouders. Voordelen zijn dat er 

minder ruis ontstaat, er veel gerichter gecommuniceerd kan worden en bijvoorbeeld foto’s 

makkelijker kunnen worden getagd. 

 De OC geeft hierin positief advies, Cindy/Patricia laten een infographic maken en rondsturen. 
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c) Transparante en begrijpelijke communicatie tarieven 

Reden van dit punt is dat we (de OC) een uiteenzetting van de begroting zouden willen zien, 

inclusief een stukje toegevoegde waarde - van de tariefsverhoging – naar de kwaliteit van de 

opvang. 

In plaats van reactief (op verzoek van de BSO) geld vrijmaken voor eventuele extra’s is de 

nieuwe insteek om dat proactief te begroten. 

➔ Voorstel is om financiën/begroting op de agenda te houden. 

 

d) Tariefswijziging 

De stijging is nagenoeg een 1-op-1 doorberekening van de gestegen personeelskosten. 

Andries vraagt of er vanuit ouders reacties zijn gekomen op de tariefswijziging. 

N.B.: de leden van de OC-BSO-Helmgras hebben geen direct adviesrecht meer aangezien dat 

is gedelegeerd naar de Centrale OC... 

 

Iets wat niet helemaal onder dit punt valt maar toch benoemd moet worden: richting de 

Belastingdienst is er een kink in de kabel geweest waardoor sommige ouders bericht hebben 

gekregen dat ze wel toeslag hebben ontvangen maar geen BSO hebben afgenomen... 

 

e) Leeftijd sport-BSO omhoog naar 7 à 8 jaar 

Nabrander op dit onderwerp van de vorige vergadering: 

Patricia en Janna hebben e.e.a. bij de sport-BSO opgezet: paaltjesvoetbal, parachutespel, etc. 

De sport-BSO kan aan de oudere groepen gaan werken. Deze week was bijvoorbeeld rugby 

het onderwerp. 

M.i.v. heden (27-9-2022) wordt de sport-BSO niet meer uitgebreid met kinderen onder de 7 à 

8 jaar. 

 

6. Personele aangelegenheden 

- Miranda gaat 3-10-2022 beginnen. 
- Mirjam gaat per december de BSO verlaten en gaat werken in het speciaal onderwijs. 
- Roy is deze week gestart. 
 

7. Rondvraag 

- A.G.: Kunnen ouders hun OC-bereidheid aangeven op het BSO-inschrijfformulier? 

➔ De beleidsmedewerker vindt dat het niet op dit formulier thuishoort... 

 

Volgende vergadering(en): 

24 Januari 2023 

 


